
Kruiningen, 27 december 2020 

Aan de Statengriffie van de Provincie Zeeland 
Postbus 6001 
4330 LA Middelburg, 

Geachte Stategriffier, 

Hierbij verzoeken wij bijgevoegde briefte verspreiden onder de leden van de Provinciale Staten en 
het College van GS. 

Tevens verzoeken wij u om deze briefte agenderen als ingekomen stuk voor de vergadering van de 
Commissie Economie op 15 januari 2021 en de vergadering van Provinciale Staten op 5 februari 
2021. 

Hoogachtend, 



Kruiningen, 27 december 2020 

Aan de leden van de Provinciale Staten van Zeeland 
Postbus 6001 
4330 LA Middelburg 

Geachte Statenleden, 

Stomverbaasd waren wij nadat we in de krant lazen dat dhr.  namens de zgn. Overleggroep 
beweert dat de Provincie de bewoners van de Zanddijk onder druk zou zetten en chanteert. Een zware 
beschuldiging, waar geen hout van klopt. Wij snappen niet waarop de beweringen van dhr.  zijn 
gebaseerd. In ieder geval niet op onze ervaringen, want  heeft hierover geen enkel overleg 
met ons gevoerd. 

Wij zijn bewoners van de Zanddijk en hebben een geheel andere ervaring. Onze woning valt onder de 
verbreding van de Zanddijk. Wij zijn door medewerkers van de Provincie tijdig, uitgebreid en zeer correct 
geïnformeerd over het door de Staten van Zeeland genomen besluit en de gevolgen daarvan voor onze 
woonsituatie. De prettige en correcte wijze waarop wij door uw medewerkers zijn geïnformeerd hebben 
wij zeer gewaardeerd. Wij behoren tot de groep die als gevolg van het door u genomen besluit zal moeten 
verhuizen. Gezien het belang voor de verkeersveiligheid hebben wij daar begrip voor. Wij hechten eraan u 
te laten weten dat op ons geen enkele druk is uitgeoefend om zo snel mogelijk onze woning te verkopen, 
laat staan dat er sprake zou zijn van chantage. De beweringen van dhr. zijn onwaar en wij nemen 
daar afstand van. 

Echter dat wij zullen moeten verhuizen is ons wel duidelijk geworden. Wij stellen het zeer op prijs dat de 
Provincie bemiddeld heeft bij de Gemeente Reimerswaal om bouwkavels beschikbaar te stellen voor 
bewoners van de Zanddijk die als gevolg van het besluit gedupeerd zijn. Ook zijn wij de Gemeente 
Reimerswaal erkentelijk dat zij begrip heeft voor onze situatie en bereid is kavels te reserveren voor 
bewoners van de Zanddijk die gedwongen zullen moeten verhuizen. Wij hebben het college van GS 
inmiddels laten weten dat wij graag in aanmerking willen komen voor één van deze kavels voor de 
nieuwbouw van een vervangende woning. 

Ook zijn wij verbaasd dat de overleggroep u adviseert om geen krediet beschikbaar te stellen voor de 
aankoop van woningen van de betrokken bewoners. De bewoners zijn daar niet mee gebaat. Voor hen blijft 
de onzekerheid nog langer voortduren en dat is een vervelende en ongewenste situatie. 

Nu het besluit eenmaal genomen is, zouden we graag met de Provincie snel tot zaken komen over de 
verkoop van onze woning. Immers de kavels van de Gemeente Reimerswaal worden binnenkort uitgegeven 
en om deze te kunnen afnemen hebben wij de opbrengst van onze woning nodig om de kavel te kunnen 
betalen. 
Verder willen wij, nu eenmaal het besluit is genomen, zo snel mogelijk af van de onzekerheid over de 
verkoop van onze woning en onze toekomstige woonsituatie af. Wij willen graag op korte termijn 
duidelijkheid krijgen over de verkoop van onze woning, zodat wij ons kunnen gaan richten op een nieuwe 
vervangende woning en op onze toekomst. 

Wij hopen dat u begrip heeft voor de ongewenste situatie van onzekerheid bij de bewoners van de 
Zanddijk en Gedeputeerde Staten de ruimte geeft om met ons en de andere bewoners in onderhandeling 
te treden over de a^n^oop van onze en andere woningen. 

Hoogachtend, 


	Geachte Stategriffier, 



